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Gokreclames in Leiderdorp 

 

Het CDA is voor verantwoord financieel gedrag van zowel overheid als burgers. Gokken zet 

aan tot onverantwoordelijk financieel gedrag en het ontstaan van schulden. Het CDA is geen 

voorstander om reclame te maken voor financiële kansspelen. 

 

Evenementen in De Houtkamp 

 

Het park De Houtkamp is een centrale plek in Leiderdorp. Een deel van de open terreinen 

moet geschikt worden gemaakt om evenementen te kunnen houden zoals b.v. de Kerstviering. 

De bestaande functies van het park moeten worden behouden. 

 

Leiderdorp gasloos 

 

Het CDA is er geen voorstander van om zo snel mogelijk alle woningen in Leiderdorp af te 

sluiten van het gasnet. Wij willen met de bouwagenda van de Rijksoverheid informeren en 

stimuleren hoe woningen gasloos gemaakt kunnen worden. Pas als de woningen gasloos zijn, 

kunnen ze worden afgekoppeld. Wij pleiten er voor om in het jaar 2018 een 

meerjarenplanning op te stellen voor heel Leiderdorp waarin wordt aangegeven wanneer een 

wijk of deel van een wijk wordt afgesloten van het gasnet. 

 

Luchtkwaliteit en oplaadpalen 

 

Een van de meest prangende punten in de afgelopen jaren is de klimaatsverandering geweest 

en dit zal uiteraard ook een steeds groter vraagstuk worden in de toekomst. Ook de vraag hoe 

we onze lucht schoon krijgen hangt hiermee samen. Een van de oplossingen die voor het 

laatste probleem wordt aangedragen is dat wij lokaal meer bomen neer gaan zetten die de 

lucht zuiveren. Als CDA zien wij dit niet als een structurele oplossing voor het probleem. De 

markt moet komen met oplossingen zoals elektrische auto’s en dergelijke. Dit moet door de 

(Rijks)overheid wel ondersteund worden maar niet aangestuurd. Zo is ook de plaatsing van 

oplaadpalen voor deze auto’s een zaak voor de markt waarin de overheid slechts kan 

aanmoedigen en informeren. 

 

Boterhuispolder gesloten in broedseizoen 

 

Bij de herinrichting van de polder is in het overleg tussen de gemeente en de agrariërs in deze 

polder, afgesproken dat de polder voor extensieve recreatie zou worden ingericht. Daarbij is 
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ook afgesproken dat de paden in het broedseizoen zijn gesloten. Het CDA respecteert deze 

afspraak. Het CDA vindt dat wij te gast zijn in de Boterhuispolder en dat weidevogels tijdens 

het broedseizoen niet gestoord mogen worden. Wat voor weidevogels vooral storend is zijn 

(loslopende) honden. Mocht het gebied toch worden opengesteld voor rustige recreatie voor 

wandelaars en fietsers tijdens het broedseizoen, dan is er kans dat ondanks het hondenverbod 

er helaas toch recreanten zijn die hun hond meenemen. Handhaving blijkt lastig en ook dat is 

een reden voor ons de natuur voorrang te geven tijdens het broedseizoen. 

 

Openstelling winkels op zondag  

 

Voor velen is de zondag een dag van gezamenlijke ontspanning, familie- en vriendenbezoek 

en reflectie. Daar horen zo min mogelijk koopzondagen bij. De kleine middenstand wordt 

hierdoor met extra kosten opgescheept en heeft een rustdag minder. Er moet geen tweedeling 

in de samenleving ontstaan. 

 

Leiderdorp aantrekkelijk voor expats 

 

De vraag of ons mooie dorp aantrekkelijk moet zijn voor expats is een relevante. 

Hoogopgeleid buitenlands personeel van bedrijven een aantrekkelijke woonomgeving bieden 

is in het belang van de BV Nederland. Echter het CDA denkt wel dat wij als gemeente door 

onze excellente ligging en bereikbaarheid en goede voorzieningen automatisch al 

aantrekkelijk zijn voor deze groep. Wij hebben al geld gestoken in het regionaal centrum  (via 

Economie71) voor het aantrekken van deze groep naar de regio. Het CDA vindt het niet 

noodzakelijk dat er verdere financiële middelen naar dit belang gaan.  

 

Afstand tot de arbeidsmarkt  

 

Inwoners met een afstand tot de arbeidsmarkt met algemene en maatwerkvoorzieningen 

ondersteuning bieden om betaald werk te bereiken. Meer maatwerk bij begeleiding en vak 

bijscholing mogelijk maken. 

 

Bekostiging religieuze voorschoolse opvang  

 

Het is belangrijk dat bij (dreigende) taal- en ontwikkelingsachterstanden kinderen gebruik 

kunnen maken van voor- en vroegschoolse educatie. De financiële middelen dienen ook 

beschikbaar te zijn op de school met de (religieuze) gewenste signatuur van de 

ouders/verzorgers.  

 

Taalachterstanden bij kinderen  

 

Kinderen die de basisschool verlaten moeten kunnen lezen, rekenen en schrijven. 

Basisscholen hebben een verantwoordelijkheid om problemen tijdig te signaleren in overleg 

met ouders. Tijdig overleg met deskundigen, bv CJG om achterstand in ontwikkeling cq 

voorgezet onderwijs te voorkomen. 

 

BOA’s 

 

Het CDA vindt dat wij goede ordehandhaving nodig hebben en dat dit kan binnen de 

bestaande capaciteit. Wel moeten onze huidige BOA’s voldoende training en bevoegdheden 

krijgen om de huidige taken van het bestrijden van dubbel parkeren bij scholen tot het veilig 
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houden van onze weekmarkt goed uit te kunnen voeren. Inwoners ervaren handhavers op 

straat als positief en het geeft een gevoel van veiligheid.  

 

30 km/uur 

 

Het CDA vindt dat het wegoppervlak ook begaanbaar moet blijven voor alle 

verkeersdeelnemers (bijv. vrachtverkeer en bussen). Daarom geen voorkeur voor meer 

obstakels dan er nu al zijn in Leiderdorp. En chauffeurs dienen zich gewoon aan de snelheid 

te houden. Wij zien daarom vooral een oplossing in snelheidscontrole en handhaving. 

 

Wegen  

 

Het CDA vindt dat de gemeente evenveel moet blijven investeren in zowel fietspaden als 

autowegen.  

 

Fietsbrug tussen De Bloemerd en het Ghoybos 

 

Over de toekomst van het Ghoybos heeft de gemeente Kaag en Braassem ateliers 

georganiseerd waarin is gesproken over een fietsverbinding tussen De Bloemerd en het 

Ghoybos. Daarbij waren ook vertegenwoordigers van de gemeente Leiderdorp aanwezig. 

Geconcludeerd is dat het aanleggen van deze verbinding een taak is van de Provincie. Het 

CDA is van mening dat de fietsbrug gerealiseerd kan worden als meerdere partijen er in 

willen investeren en dus zeker niet alleen de gemeente Leiderdorp. 

 

Sociale huurwoningen 

 

Wij vinden dat de gemeente eerder indirect moet bijdragen aan de komst van meer sociale 

huurwoningen, maar niet dat dit via verhoging van de lokale lasten moet gaan. Indirect 

bijdragen kan  bijvoorbeeld via de verkoop van gemeentegrond aan een sociale 

woningbouwvereniging voor een niet-marktconforme prijs. 

 

 

Duurzame woningen 

 

Landelijk is het idee opgevat om de OZB te koppelen aan het energielabel dat een huis heeft. 

Een huis met energielabel A zou een lage OZB betalen, een huis met energielabel G een hoge. 

Dit vinden wij als CDA een verkeerde koppeling. Burgers moeten positief gestimuleerd 

worden en niet negatief. Zo zijn wij voor de lokale duurzaamheidslening waarmee huizen 

kunnen worden verduurzaamd met een lening van de gemeente maar zijn wij niet voor het 

straffen van mensen die misschien hun huis niet kunnen verduurzamen.  

 

Bestrijding huiselijk geweld. 

 

De aanpak van huiselijk geweld is een onderdeel van de rapportage integraal veiligheidsbeleid 

die jaarlijks aan de gemeenteraad wordt gepresenteerd. Hieruit vernemen wij dat dit één van 

de aandachtspunten is die hoog op de agenda staat van de betrokken instanties. Het CDA is 

hier tevreden over en vindt dat dit ook de komende jaren punt van aandacht moet blijven. 

Binnen de bestaande capaciteit moet dit probleem adequaat aangepakt kunnen worden vinden 

wij. Mocht echter op termijn door de betrokken instanties worden aangeven dat het toch niet 

blijkt te lukken binnen budget, dan zijn wij niet tegen extra geld. 


